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És Rocafort un municipi només per

a les rendes més altes?

Los servicios públicos de Rocafort

reclaman mejor mantenimiento

Millor transport públic i Metro 24h

La independència dels joves es troba en
perill. Els alts preus del lloguer i de compra,
la falta d’oferta d’habitatges socials i la
quantitat ingent d’inversió inicial que
necessitem quan per fi trobem una casa, tot
sumat a la precarietat laboral, impossibilita
eixa independència. Segons l’INE, en el
primer trimestre de 2021, la taxa
d’emancipació residencial de joves d’entre
25 i 29 anys a la Comunitat Valenciana va
ser del 14,1%, cosa que significa que
aproximadament el 85,9% dels joves d’eixa
edat encara no s’han independitzat. N’és de
les més baixes d’Espanya.

Però clar, no hem de queixar-nos perquè
som la generació que més oportunitats té.
Realment és així? La situació en el nostre
municipi no és gens diferent. A Rocafort,
l’accés a l’habitatge és un problema molt
greu que ha obligat -i obliga- molts joves
del poble a buscar alternatives fora, ja que
és impossible comprar o fins i tot llogar en
el municipi. El mes passat, el preu del m² va
arribar a un màxim històric de 1.998€/m² -
segons el portal Idealista-, fent que
l’habitatge en propietat siga un somni
inassolible per a moltes persones.

Però clar, no hem de queixar-nos perquè
en altres països la gent es veu obligada a
compartir pis de manera perenne i a
treballar simplement per a poder pagar el
lloguer, el menjar i altres despeses

bàsiques. És inacceptable que, en una
societat moderna i suposadament
desenvolupada, l’oferta d’habitatges socials
siga tan limitada i les llistes d’espera tan
llargues. Quin futur podem esperar? No
podem simplement tancar els ulls davant la
situació actual en la qual ens trobem. Per
això pense que les polítiques públiques
haurien d’assegurar la construcció
d’habitatges socials accessibles per als
joves, incloent-hi opcions de lloguer que
faciliten una transició cap a la
independència.

I, davant d’aquest panorama em
pregunte, podem permetre’ns continuar
ignorant aquest problema i deixant a la
nostra joventut en una situació de
precarietat i inseguretat? No ho crec. Així
que sí, ens queixem i ben alt perquè volem
construir la nostra pròpia llar i no podem
continuar acceptant que els preus de
l’habitatge es disparen de manera
incontrolable. Necessitem solucions
sostenibles, com la construcció d’habitatges
socials a preus assequibles, el foment del
lloguer assequible i la implementació de
polítiques públiques que fomenten la
inversió en habitatge. I sí, també en el nostre
municipi perquè no és només per a les
rendes més altes.

Laura Garcia. Professora de filosofia.

El primer paso para disfrutar de buenas
calles depende de nosotros. De nuestra
educación, respeto a la convivencia y de
ser responsables con nuestro entorno. Lo
sabemos: es importante cuidar el pueblo.

Pero no podemos dejar de observar el
estado de abandono y poco cuidado de
muchos espacios de recogida de basura,
con los residuos desbordando los espacios
y con frecuencias de recogida insuficientes
o mal organizadas. Y el vecindario de

Rocafort no lo merece. Menos todavía
cuando muchas personas eligen nuestro
pueblo para vivir justo por la calidad de
vida que se le supone. Y que en muchos
casos depende del mantenimiento de los
servicios básicos que tenemos a mano y
marcan el día a día.

Necesitamos mejor organización, pero
también una respuesta ágil del
ayuntamiento.

“La mobilitat és una de les claus fonamentals
en la lluita contra l’emergència climàtica.
Però l’única manera d’aconseguir la
reducció de l’ús del cotxe privat és donant
alternatives a la ciutadania. Per això, des de
Compromís presentem una proposta de
millora del servei de Metrovalencia amb la
qual vertebrar tots els barris, connectar tota
l’àrea metropolitana i multiplicar les
freqüències, apostant per un servei 24 hores
durant els caps de setmana” ha declarat
Joan Baldoví, candidat de Compromís a la
Generalitat.

La proposta de Compromís per a la
xarxa de Metrovalencia arreplega les

recomanacions de l’Associació Valenciana
per Transport Públic. Està centrada en
l’ampliació de línies com la 10,el projecte de
la 9, i la 1 i la 2 fins a La Fe, o creació de
noves (la 6, orbital). També ampliar la xarxa
de metro fins a Tavernes Blanques (Línia 7).
A més d’impulsar l’estudi de la connexió de
la línia 3 des de Rafelbunyol fins a l’estació
de rodalia El Puig/Puçol (Línia C-6) per
connectar la xarxa del metro del nord amb
RENFE i fer que els seus usuaris no hagen
d’anar fins a València-Nord.

Millor transport públic vol dir millor
qualitat de vida, seguretat i sostenibilitat per
a tots.
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El candidat de  Compromís

pe r Rocafort, Eduard

Come ig

Aprofitem la convocatòria oficial de
les eleccions locals per a conversar
amb el candidat de “Compromís per
Rocafort- Acord per Guanyar”,
Eduard Comeig.

Tornem a trobar-te en la
candidatura, Uardo…
Sí, Compromís som un projecte

plural, col·lectiu i de llarg recorregut,
som i serem. Ningú és
imprescindible, però l’experiència i
disponibilitats m’han dut a tornar a
ser el candidat…

Amb noves aspiracions?
L’ajuntament necessita més ordre i

organització, més exigència, que
atarantaments voluntariosos…
Cadascú ha de carregar la seua part,
que no és cap broma. Vinc a dir-ho
perquè l’ajuntament és un servici
públic que ha de facilitar la vida del
veïnat, i deixar de viure en una
realitat paral·lela. Tenim lleis que
complir i veïns i veïnes que atendre.
Eixa és la prioritat de l’administració
local. I no ho sembla, ara com ara.

Però és temps de promeses…
Tot el veïnat veu l’actual “subhasta

del fum”. No volem participar d’eixa
foguera de vanitats i fantasies
regalades… Volem ser una proposta
honesta, participativa, dialogant i
constructiva, volem aportar. Cal
assegurar el compliment dels drets
de la ciutadania, primer. I afavorir
l’escolta activa de les necessitats del
veïnat, i millorar els servicis públics,
que són la base de la qualitat de vida
que fa Rocafort tan atractiu.

I com penseu fer-ho?
Esperem sumar en un govern

progressista per a Rocafort. Cal
evitar que la desídia i les quimeres
personals tornen a distorsionar la
gestió. Amb els criteris de defensa
del nostre patrimoni, natural, històric
i arquitectònic; a més de posar al
veïnat en el centre de l’activitat
municipal. Cal escoltar, i impulsar la
qualitat de vida del veïnat.

“El diàleg constructiu és
imprescindible per a la convivència
en Rocafort. Hem de gestionar la
diversitat social, i mantindre espais
de col·laboració compartits. S’han
estirat massa els personalismes i les
tensions. És urgent superar això”,
comenta Comeig.

Sobre els objectius del treball de
Compromís en l’Ajuntament, Comeig
marca prioritats: “L’administració ha
de ser una garantia per a la
ciutadania i ha de pensar en tot
moment en els usuaris. Cal informar
millor; ser transparents, que ara és un
dèficit injustificable; facilitar les
gestions al veïnat amb expectatives
raonables. Impulsarem la renovació
de la Carta de Drets i Deures,
incorporant l’organització interna de

les oficines municipals”. Amb una
administració de confiança, “vindrà
l’organització estratègica i la
planificació d’actuacions, cal
descartar ocurrències improvisades,
que són vols de gallina”.

Això és fonamental per a disposar
d’uns serveis públics adequats, i per
a avançar en la millora dels carrers.
També per a cuidar el patrimoni que
ens identifica: “Conéixer i respectar
la nostra història, conservar bé el
patrimoni arquitectònic característic,
i des de la participació, animar el
bon estat del patrimoni verd…
L’abandó de la Bonaigua és
vergonyós, més quan s’ha deixat
perdre una subvenció de 50 mil
euros”, diu Comeig.

"Rocafort mereix un ajuntament

que impulse la qualitat de vida"

Amb Compromís

tindrem un

�juntament

progressista,

planificat, i amb

atenció a la

ciutadania

“

"Sumarem a favor del veïnat,

del patrimoni compartit i del

servici públic"
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Sumem amb el Compromís del veïnat

 @compromisrocafort

 @compromisrocafort

 rocafort.compromis.net

 Coalició Compromís

 @compromis

 @compromis

 compromis.net

La candidatura de “Compromís per Rocafort:
Acord per Guanyar” ja ha sigut formalitzada.
Combinem diverses generacions per tal de
conformar un grup dinàmic, solidari,
cohesionat i amb capacitat de proposta.
Apleguem l’experiència de diverses
persones que porten implicades tota la vida
en el poble, amb professionals en actiu que
aporten la gestió dels reptes socials actuals i
viuen el poble amb goig però també amb
mirada crítica. I també sumem l’entusiasme
d’una nova generació que s’incorpora al
nostre projecte perquè veu que som

l’instrument de refrescar els debats i
assegurar canvis perdurables.

Ens presentem amb esperança en la
capacitat del veïnat de Rocafort de millorar
el poble que compartim. I per això som un
grup obert a les aportacions de veïns i
veïnes més enllà de les sigles, com heu
pogut comprovar en els diversos números
que hem publicat de “Som molt de Rocafort”.
Perquè estem convençuts que hem de ser
intermediaris útils per a un veïnat actiu,
conscient i implicat. Entre la societat civil
local i l’administració que té la tasca
d’atendre la ciutadania.

Encapçala la nostra llista Eduard Comeig,
que ja fou regidor en la legislatura 2015-
2019, amb responsabilitats en Urbanisme,
Comunicació i Medi Ambient, dins d’aquell
pacte de govern entre Socialistes, Guanyem,
IxR i Compromís. El 2019 ens quedàrem fora
per deu vots, i l’experiència d’una legislatura
sovint destrellatada, ens confirma la
necessitat de tornar a aportar propostes i
diàleg, seriositat i constància. Fermesa i
tranquil·litat, esperit constructiu.

Esperem comptar amb vosaltres en
aquesta nova etapa, perquè tots guanyem
amb el debat. I en qualsevol cas, parlem-ne.


